
Protokół Nr 24/24 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 15 listopada 2024 r. 
       
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak 
Wicestarosta – Urszula Pacyga 
 
członkowie Zarządu: Robert Henryk Grubek  
       Damian Kacprowicz 
       Piotr Ładno 

                 
oraz:  Beata Gańko – Skarbnik Powiatu 

  Artur Więckowski – dyr. SPZOZ w Mińsku Maz. 
 Marcin Gałuszko – z-ca dyr. Biura Promocji, Kultury, Sportu i Współpracy                     

z Organizacjami Pozarządowymi 
Michał Góras – dyr. Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego 
Monika Skrzyńska – dyr. Biura Rady i Zarządu 
Aneta Sosinowska – dyr. Wydziału Administracyjno-Gospodarczego 

 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
4. Przyjęcie projektów uchwał i innych materiałów na VI sesję Rady Powiatu. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia wicedyrektorowi Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Mińsku Mazowieckim. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie projektu uchwały budżetowej na 2025 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Mińskiego na lata 2025-2029. 
8. Sprawy różne. 
9. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 7 listopada 2024 r. 
10. Zamknięcie posiedzenia.         

 
Ad. 1 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak otworzył posiedzenie. 

Ad. 2 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak odczytał porządek posiedzenia, który 

został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak poinformował o następującej sprawie: 

- w związku z uchwałą Rady Powiatu dotyczącą nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

przy ul. Piłsudskiego 44 w Mińsku Maz. podjęte zostały czynności zmierzające do 



nabycia tej nieruchomości. Okazało się, że od wielu lat działania w kierunku przejęcia 

tej nieruchomości czynił WIOŚ. Wyjaśnił, że podjął decyzję, aby nie składać wniosku 

do wojewody w sprawie tej nieruchomości, a PSSE wyraziła zgodę na bezpłatne 

użyczenie pomieszczeń pozostałych po WIOŚ (ok. 160 mkw.) na potrzeby Starostwa.  

Starosta wyjaśnił, że zlecona została analiza prawno-finansowa dot. budowy nowego 
budynku na ul. Wyszyńskiego, która zostanie przedstawiona wojewodzie. 

Ad. 4 

 Starosta – Remigiusz Lesław Górniak poinformował, że sesja planowana jest          
w dniu 27 listopada 2024 r. i przygotowany został projekt porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu V sesji Rady Powiatu Mińskiego.  
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu 

Powiatu między sesjami. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Powiatu Mińskiego                                 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                                         
i o wolontariacie w 2025 roku. 
Materiał został przyjęty bez uwag. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim.  
Dyrektor SPZOZ – Artur Więckowski poinformował, że do zatwierdzenia 

przedstawiony zostanie program naprawczy SPZOZ w Mińsku Maz. bez żadnych 
zmian w stosunku do projektu przedstawionego na poprzednią sesję Rady.  

Materiał został przyjęty bez uwag. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Mińsku 
Mazowieckim.  

 
Dyrektor SPZOZ – Artur Więckowski powiedział, że w dniu 14 listopada br. 

odbyło się posiedzenie Rady Społecznej przy SPZOZ w Mińsku Maz. i między innymi 

opiniowane były zmiany w Regulaminie Organizacyjnym SPZOZ. 

Ponadto poinformował, że podpisany został aneks i środki przeznaczone na SOR                    

w kwocie ponad 10 mln zł będą do wykorzystania w 2025 r. oraz wpłynęły środki za 

część nadwykonań za II kwartał (ponad 900.000 zł). 

Wyjaśnił, iż zwrócił się o wykreślenie ze statutu zapisów dotyczących kierownictwa 

działów, gdyż każda zmiana w strukturze organizacyjnej powoduje konieczność 

zmiany statutu. Dodał, że zmiany wynikają z uporządkowania zapisów ww. dokumentu 

z obowiązującymi przepisami prawa. Ponadto wykreślenie ze struktury organizacyjnej 



SPZOZ Powiatowego Centrum Zdrowia Psychicznego jest spowodowane jego 

wykreśleniem z Rejestru podmiotów wykonujących działalność leczniczą.  

P. Artur Więckowski powiedział, że wykreślony zostanie w § 12 ust. 6                           

„W przypadku rezygnacji Dyrektora obowiązki przejmuje zastępca dyrektora                          

ds. planowania i organizacji świadczeń medycznych”. Wprowadzony zostanie ust. 5 

„W przypadku niewyznaczenia osoby w trybie określonym w ust. 4 Dyrektora zastępuje 

zastępca dyrektora ds. lecznictwa”. Materiał został przyjęty bez uwag. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie obowiązujących w 2025 roku wysokości opłat za 
usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 
powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 
Materiał został przyjęty bez uwag. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Mińskiego na lata 2024 – 2028. 
Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła wniosek o dokonanie zmian                           

w Wieloletniej Prognozie Finansowej  w związku z tym, że nie zostaną zrealizowane 
w roku bieżącym remont sal gimnastycznych i zaplecza socjalnego w Liceum 
Ogólnokształcącym w Mińsku Maz. oraz remont w DPS w Kątach. 
Materiał został przyjęty bez uwag. 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Powiatu 

Mińskiego na 2024 r. 
Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła wnioski do zmian w budżecie: 

- wniosek Zespołu Szkół Specjalnych w Ignacowie o zwiększenie planu wydatków                  
o kwotę 16.200 zł w rozdziale szkolenia pracowników pedagogicznych, jednostka 
pozyska środki w kwocie 12.960 zł na szkolenia, 
- wniosek Zespołu Szkół Specjalnych im. M. Skłodowskiej-Curie o przesunięcie kwoty 
41.981 zł z wynagrodzeń nauczycieli na zakupy inwestycyjne (wyposażenie hali 
sportowej), 
- wniosek Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Mińsku Maz.                           
o zwiększenie dochodów o kwotę 19.200 zł w związku z otrzymanym 
dofinansowaniem z PUP na szkolenia, 
- wniosek Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. o zwiększenie dochodów i wydatków                    
o kwotę 31.000 zł, w związku z ponadplanowymi dochodami i przeznaczenie na 
materiały i wyposażenie oraz zakup odzieży ochronnej dla pracowników, 
- wniosek DPS św. Józefa w Mieni o zmniejszenie w § zakup energii elektrycznej, 
zakup leków i środków żywności o kwotę 47.000 zł i zwiększenie na usługi remontowe, 
wyposażenie i materiały oraz zakupy inwestycyjne, 
- wniosek DPS w Kątach o zwiększenie planu wydatków o kwotę 157.000 zł                              
z dochodów ponadplanowych i przeznaczenie na zakup 5-osobowego samochodu, 
- płatność kwoty 4.989.953 zł za realizację zadania w ZS im. M. Skłodowskiej-Curie  
w Mińsku Maz. 
- zwiększenie planu dochodów o 300.000 zł z tytułu dotacji z budżetu państwa na 
dofinansowanie działalności bieżącej domów pomocy społecznej, a w ramach tej 
kwoty przeznacza się 50.000 zł na zakup grzejników blaszanych w DPS św. Józefa         
w Mieni, a pozostała część zrefunduje wydatki bieżące w DPS zaplanowane 
uprzednio ze środków własnych. 
 
11. Rozpatrzenie skargi na bezczynność i przewlekłość działania Starosty Mińskiego.  



12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wnioski i oświadczenia radnych. 
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie obrad. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął materiały na sesję Rady Powiatu. 
 
Ad. 5 
 Wicestarosta – Urszula Pacyga powiedziała, że dyrektor Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Mińsku Mazowieckim zwróciła się o udzielenie                  

p. Justynie Rutkowskiej wicedyrektorowi Poradni upoważnienia do składania 

oświadczeń woli w imieniu powiatu związanych z prowadzeniem działalności Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w związku z nieobecnością dyrektora od dnia                              

22 listopada 2024 r. Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

upoważnienia wicedyrektorowi Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Mińsku 

Mazowieckim. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 153/24 w sprawie udzielenia 
upoważnienia wicedyrektorowi Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej                        
w Mińsku Mazowieckim. 

Ad. 6 

Wicestarosta – Urszula Pacyga  przedstawiła propozycję utworzenia Centrum 

Kultury i Aktywności Powiatu Mińskiego i zabezpieczenia na 2025 r. kwoty 800.000 zł 

na działanie Centrum. Wyjaśniła, że powstała wstępna analiza z kosztorysem 

funkcjonowania. Dodała, że taka instytucja miałaby możliwość pozyskiwania środków 

na działania kulturalne. 

Dyrektor Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego – Michał 
Góras powiedział, że mamy powiatowe instytucje kultury na Mazowszu i takie Centrum 

wydaje się być czymś standardowym. Powiedział, że co dwa lata organizowane jest 

Forum Kultury, na którym pojawia się postulat większej koordynacji i współpracy. Na 

Forum Kultury organizowanym w Sulejówku zgłoszono brak współpracy 3 muzeów tj. 

im. Konstantego Laszczki w Dobrem, im. Józefa Piłsudskiego w Sulejówku i Muzeum 

Ziemi Mińskiej w Mińsku Maz. Dodał, że Centrum mogłoby wspierać szereg inicjatyw 

organizowanych w poszczególnych gminach. 

Wicestarosta – Urszula Pacyga powiedziała, że realne powstanie Centrum to 

marzec 2025 r. i dodała, że zabezpieczone środki w kwocie 800.000 zł przeznaczone 

byłyby na organizację imprez, materiały, wynagrodzenia, podatki.  



Członek Zarządu – Damian Kacprowicz powiedział, że należy pomyśleć                    

o zatrudnieniu w takiej instytucji osoby, która informowałaby jednostki gminne, 

stowarzyszenia o możliwościach pozyskania środków zewnętrznych i wspierała 

organizacje pozarządowe w ich pozyskiwaniu.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za wprowadzeniem tego wniosku 

do budżetu na 2025 rok. 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko powiedziała, że do 15 listopada projekt 

uchwały budżetowej należy przekazać Regionalnej Izbie Obrachunkowej i Radzie 

Powiatu Mińskiego. Kolejno przedstawiła projekt uchwały budżetowej na 2025 r. 

informując, że dochody zaplanowano w kwocie 311.970.104,55 zł, w tym dochody 

bieżące – 288.652.505,54 zł, majątkowe 23.317.599,01 zł. Wydatki ustalono w kwocie 

325.163.295,00 zł, w tym bieżące – 284.806.358,00 zł, majątkowe 40.356.937 zł. 

Załącznik inwestycyjny zawiera 40 zadań. Deficyt budżetu w wysokości                                        

-13.193.190,45 zł. Dodała, że projekt uchwały przewiduje 2 obowiązkowe rezerwy tj. 

ogólną w kwocie 350.000 zł i rezerwę celową w kwocie 450.000 zł. 

Następnie odczytany został projekt uchwały w sprawie projektu uchwały 

budżetowej na 2025 rok; przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

członkowie Zarządu głosowali następująco: 

- Starosta – Remigiusz Lesław Górniak – za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta – Urszula Pacyga – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Robert Grubek – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Piotr Ładno – za podjęciem uchwały, 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 154/24 w sprawie projektu uchwały 
budżetowej na 2025 rok. 

Ad. 7 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko powiedziała, że w uchwale w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2029 zawarte są upoważnienia 

Zarządu Powiatu do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją przedsięwzięć 

ujętych w załączniku nr 2 i z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym                            

i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki                      

i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy 2025 do wysokości                     

25.000.000 zł. Zawarte zostało również upoważnienie dla Zarządu do przekazywania 

kierownikom jednostek budżetowych uprawnień do zaciągania zobowiązań.  



Następnie odczytany został projekt uchwały w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Mińskiego na lata 2025-2029; przeprowadzono głosowanie,                   

w którym za podjęciem uchwały członkowie Zarządu głosowali następująco: 

- Starosta – Remigiusz Lesław Górniak – za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta – Urszula Pacyga – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Robert Grubek – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Piotr Ładno – za podjęciem uchwały, 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 
 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 155/24 w sprawie projektu Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Mińskiego na lata 2025-2029. 

Ad. 8 

Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się o przedstawienie informacji                    

w zakresie wykorzystania strzelnicy wirtualnej w Zespole Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. 

oraz informacji dotyczącej lokalu przy ul. Budowlanej 4C m. 2. 

Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się do dyr. Wydziału 

Administracyjno-Gospodarczego o przygotowanie informacji dotyczącej floty 

samochodowej w poszczególnych jednostkach. 

P. Robert Grubek powiedział, że w związku z budową masztu w Krzewinie 

mieszkańcy zwrócili się o spotkanie ze Starostą. 

Wicestarosta – Urszula Pacyga powróciła do tematu ogłoszenia kolejnej 

edycji Nagrody Powiatu Mińskiego „Laura 2024”. Wyjaśniła, że ta edycja zostanie 

ogłoszona w dotychczasowym formacie, a w przyszłości podjęte będą działania                     

w zakresie modyfikacji. 

Zarząd Powiatu podjął jednogłośnie decyzję o ogłoszeniu XXIII edycji Nagrody 

Powiatu Mińskiego „Laura 2024”. 

Ustalono, że kolejne posiedzenie odbędzie się 26 listopada 2024 r. o godz. 9.30. 

Ad. 9 

Protokół posiedzenia w dniu 7 listopada 2024 r. został przyjęty. 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ad. 10 
Zamknięcie posiedzenia.   
       

 

 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak     

 

Wicestarosta – Urszula Pacyga    

  

Członkowie Zarządu:  Robert Henryk Grubek                        

 

   Damian Kacprowicz    

 

                                    Piotr Ładno                                         

 


